
Naar de kerk? Beter op de fiets! 

Gelukkig gaan in Ede nog veel mensen naar de kerk. Dat is ook te zien 
aan de vele auto’s die tijdens de kerkdiensten rond onze kerkgebouwen 
staan geparkeerd.   

Omwonenden zijn er niet blij mee.  

Als het even mogelijk is dan is lopen of fietsen naar de kerk; Gezonder, 
we sparen het Milieu en geven ook daarmee een Getuigenis af. 

Dus, “Naar de kerk? Beter op de fiets!  Dan vervuil je niets!”  
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